
Datum: 30 april 2024 

Betreft: Development Klassementsfinale 

Geachte wedstrijdorganisatie van de Northwave Regatta, 

Hierbij willen onderstaande verenigingen reageren op de plannen met betrekking tot de 
Developmentvelden voor de komende Nortwave Regatta. 

De wedstrijdorganisatie is van plan om de voorwedstrijden van de Developmentvelden via 
een knock-out systeem over 500m te laten plaatsvinden om vervolgens de finale te roeien 
over de normale 2km. Hoewel wij begrijpen dat dit idee waarschijnlijk naar aanleiding van 
een algemene opinie onder de profcoaches is geboren en wij op zich niet onsympathiek 
tegen verandering staan, is het naar onze mening ongepast om dat op deze wedstrijd met 
de Developmentvelden uit te proberen.  

Wij willen graag het volgende ter overweging meegeven: 

1) Dit is de laatste wedstrijd waar 150% punten zijn te verdienen. Het klassement moet 
bepalen welke ploeg de beste is in het roeiseizoen over 2km. Het is in onze ogen 
ongepast om de voorwedstrijden over 500m knock-out systeem te laten 
plaatsvinden, immers het gaat om de beste ploeg over alle 2km wedstrijden. De 
nadelen van 500m voorwedstrijden worden hieronder besproken. 

2) Het is niet logisch om mensen 500m te laten roeien om zich te kwalificeren voor een 
2K wedstrijd. Je kan het vergelijken met een 800m renners die zich op de 100m 
sprint moeten kwalificeren. 

3) Om van knock-out systeem voorwedstrijden naar een finale van 6 ploegen te komen 
moeten allerlei ingewikkelde promotieschema’s worden bedacht, waarbij ploegen, al 
dan niet door het lot bepaald, extra 500m’s moeten roeien om in de finale te komen. 
Op deze wijze creëer je geen eerlijke kansen voor alle ploegen in de finale. Dit staat 
in schril contrast met allerlei maatregelen die worden genomen (fairness protocol, 
boten wegen etc.) om wedstrijden eerlijker te maken. 

4) De competitie voor de Developmentvelden is officieel gestart met de sluiting van de 
inschrijvingen en de eerste wedstrijd was op 13 en 14 april jl. Wij zijn van mening dat 
het niet wenselijk is  om de regels van de competitie gedurende de competitie te 
wijzigen. 

5) De manier waarop deze mogelijke wijziging is gecommuniceerd en vooraf niet 
besproken met belanghebbenden verdient zeker geen schoonheidsprijs. Het lijkt erop 
dat e.e.a. haastig in elkaar is gezet en daarna recentelijk (15 april jl.) naar de 
profcoaches is gecommuniceerd. Daarnaast is het niet onwaarschijnlijk dat sommige 
coaches/besturen eerder op de hoogte waren van deze beoogde wijzigingen wat 
mogelijk voordeel kan opleveren. 



Alles overwegende vragen wij u dringend om de laatste Developmentvelden van seizoen 
2024 op de normale wijze, met voorwedstrijden over 2km, te laten verlopen zodat de 
development klassementen op een correcte en eerlijke manier kunnen worden afgesloten. 

 

Deze brief is onderschreven door de volgende verenigingen die deelnemen aan de 
development klassementen: 

K.S.R.V. “Njord” 

G.S.R. Aegir 

U.S.R. Triton 

A.S.R. Nereus 

Zwolsche Roei- en Zeilvereeniging 

W.S.R. Argo 

A.R.S.R. Skadi 

N.S.R.V. Phocas 

D.S.R. Proteus-Eretes 

R.S.V.U. ‘Okeanos’ 

T.S.R. Vidar 

A.G.S.R. Gyas 

D.R.V. Euros 

A.A.S.R. Skoll 

A.U.S.R. Orca 

E.S.R. Thêta 

M.S.R.V. Saurus 

H.S.R.V. Pelargos 

Deze brief is expliciet niet onderschreven door: 

A.L.S.R.V. Asopos de Vliet 


